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In this research ,we dealt with thé mechanisms of lexical consistency,
as this study aims to stand one the extent off the coherence of the
educational texts in the arabic language Book for the third year of
secondary school ,literature ans philosophy, and to reveal the
function of the tols of lexical consistency ( repetition ans conjunction

).

The nature of the study required reliance one the analytical
descriptive approach,and the research was divided into an
introduction ,an introduction ,and to two chapters . A the oretical
chapter in which are the phenomena PF repitistion and cohosion,
and an applied chapter in which WE dealt with the analysis of models

We ended thé research with a conclusion that included thé most
important results reached during our study of this research .

Keywords : lexical consistency, repetition, and collocation.

Dans cette recherche, nous avons traité des mécanismes de
cohérence lexicale, car cette étude vise a se situer sur I'étendue de la
cohérence des textes pédagogiques dans le livre de langue arabe



pour la troisieme année du secondaire, Lettres et Philosophie, et a
révéler les fonction des outils de cohérence lexicale (répétition et
conjonction).

La nature de I'étude a nécessité de s’appuyer sur I'approche
descriptive analytique, et la recherche a été divisée en une
introduction, une introduction et deux chapitres.Un chapitre
théorique dans lequel nous avons traité du concept de cohérence
lexicale et de ses mécanismes, qui sont les phénomeénes de répétition
et de cohésion, et un chapitre appligué ou nous avons traité de
I'analyse des modeles.

Nous »avons terminé la recherche avec une conclusion qui
comprenait les résultats les plus importants obtenus au cours de
notre étude de cette recherche.

Mots clés : cohérence lexicale, répétition et collocation.



